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PROTOKÓŁ NR 17/16 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  maj 2016 r.



Protokół Nr 17/16 z dnia 23 maja 2016 roku

z  posiedzenia  połączonych  stałych  Komisji  Rady  Miasta  tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,

Zdrowia     i  Rodziny,  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Miasta,  Komisji  Gospodarki

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta

Grajewo, odbytego  w dniu 23 maja 2016 roku. Miejsce posiedzenia  - sala konferencyjna Urzędu

Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo).  Posiedzeniu przewodniczył-  Pan Kazimierz

Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Grajewo.

Godz. rozpoczęcia – 9.00

Godz. zakończenia – 11.45

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 19 radnych

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Cebeliński Tomasz

4. Chełmińska Scholastyka

5. Chiliński Ryszard

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

7. Dembiński Wiesław Janusz

8.  Fadrowski Zbigniew

 9. Fidura Jerzy

 10.Formejster Wojciech Szczepan

 11.Grabowska Wioleta

 12. Maleszewski Wojciech Dariusz

  13.Mścichowski Andrzej

14. Niewiarowski Andrzej



15. Opara Anna

16.Podlaski Kazimierz

17.Purwin Daniel

18.Stefańska Monika

19.Stuchła Marcin

Nieobecni: Tomasz Paszkowski

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.
3. Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2016”.
4. Funkcjonowanie targowiska miejskiego (opłaty targowe).
5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027;
b) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.
6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.
7. Wolne wnioski i informacje.
8. Zamknięcie posiedzenia.

ad 1.

Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącego obrad:

Pana Kazimierza Podlaskiego   Przewodniczącego Komisji Budżetu......RM.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe osoby.

Stwierdził,  że  na  stan  20  członków trzech  Komisji  aktualnie  w posiedzeniu  bierze  udział  19,  co

stanowi  o prawomocności obrad. 

Ad 2. /  Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad



Poprzez odczytanie przedstawił proponowany porządek obrad, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy

ktoś zgłasza do niego uwagi lub wnioski.

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./

Pan   Dariusz Latarowski – Burmistrz 

W związku z przybyciem przedstawicieli firmy UNIMOT S.A. którzy chcieliby przybliżyć działalność

swoją  działalność  oraz  pogłębić  wiedzę  na  temat  procesu  gazyfikacji,  zwrócił  się  z  prośbą

o rozszerzenie porządku obrad o ten punkt. Zwrócił się również z prośbą, aby punkcie:   „Sprawy

różne” wypracować opinię w kwestii udzielania dotacji dla Szpitala Ogólnego w Grajewie, gdyż takie

ponaglenia płyną ze strony powiatu.   Przypomniał, że tak naprawdę rokrocznie radni miasta Grajewo

podejmują uchwałę o „ zwrocie zapłaconego przez szpital podatku”. Polega to na tym, że pieniądze

zapłacone przez szpital ponownie do niego wracają, tylko w formie dotacji celowej.  Dodał, że ok.

godz. 11.tej będzie musiał opuścić obrady, ponieważ udaje się do Zabiela na Walne Zgromadzenie

Spółki BIOM.

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

W związku z tym,  że  radni  otrzymali  projekt  uchwały w sprawie  przyjęcia  Miejskiego Programu

Wspierania  Rodziny  w  mieście  Grajewo  na  lata  2016-2018,  zawnioskował  o  jego  włączenie  do

porządku obrad dzisiejszego posiedzenia. 

W związku z brakiem uwag i innych propozycji zarządził głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku

obrad o oba punkty.

Komisje w głosowaniu jawnym podjęły decyzję o rozszerzeniu porządku obrad o dodatkowe

punkty:

 1. Prezentacji firmy UNIMOT S.A dot. budowy sieci dystrybucji gazu ziemnego, wraz z

przyłączami i niezbędnym zapleczem technicznym na terenie miasta- jako pkt 3

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania

Rodziny w mieście Grajewo na lata 2016-2018- jako pkt 6c

 ( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz),

Porządek posiedzenia - po zmianach:

      W konsekwencji wprowadzonych zmian kolejne punkty porządku obrad otrzymały inną numerację.

1.Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.Prezentacji  firmy  UNIMOT  S.A  dot.  budowy  sieci  dystrybucji  gazu  ziemnego,  wraz
z przyłączami i niezbędnym zapleczem technicznym na terenie miasta 



4. Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2016”.

5. Funkcjonowanie targowiska miejskiego (opłaty targowe).

6. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027;
b) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.
c) przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w mieście Grajewo na lata 2016-2018.
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.
8. Wolne wnioski i informacje.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Realizacja porządku obrad:

Ad 3.  /  P  rezentacji  firmy  UNIMOT S.A dot.  budowy sieci  dystrybucji  gazu  ziemnego,  wraz

z przyłączami i niezbędnym zapleczem technicznym na terenie miasta /  .

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, powitał przedstawicieli firmy Unimot S.A., którym następnie

udzielił głosu.

Pan Marcin Zawisza – UNIMOT S.A.

Podziękował  za  zaproszenie  a  następnie  w  formie  multimedialnej  dokonał  prezentacji  firmy,  jej

zakresu   i  oferty  działania  oraz  omówił  koncepcję  podłączenia  miasta  Grajewo  do  sieci  gazu

ziemnego. 

-  UNIMOT S.A.  jest  niezależnym importerem paliw ciekłych i  gazowych,  który w swojej  ofercie

posiada:  olej  napędowy,  gaz  płynny,  gaz  ziemny,  biopaliwa  oraz  energię  elektryczną.

Multienergetyczna oferta spółki obejmuje zarówno hurtową sprzedaż paliw dla klienta biznesowego,

jak również sprzedaż detaliczną gazu propan–butan, gazu ziemnego oraz energii elektrycznej.

Spółka zaopatruje w produkty paliwowe następujące sektory:

 przemysł

 rolnictwo

 usługi

 odbiorcy hurtowi oraz indywidualni

Od  chwili  utworzenia  –  w  2011  r.  UNIMOT  S.A.  intensywnie  wykorzystuje  nowe  możliwości

pojawiające  się  w  sektorze  energetycznym.  Spółka  dynamicznie  rozwija  swoją  ofertę,  poszerza

geograficzny zakres działalności i z sukcesem wchodzi na nowe rynki.  Działalność Spółki bazuje na

relacjach i ponad 20-letnim doświadczeniu Unimot Express – specjalisty w międzynarodowym obrocie

produktami petrochemicznymi. 

Pan Piotr Buszko-    UNIMOT S.A.

Omówił  sam  proces  gazyfikacji,  technologii  przyłącza  i  budowania  struktury  sieciowej,  a  ich

perspektywa to 5 lat. Sieć gazowa staje się coraz bardziej powszechniejsza. Każde większe miasto jest



w nią wyposażone. Dodał, że firma chce budować za własne środki, bez wkładu finansowego miasta.

Jedyne czego oczekuje, to dobrej woli i współpracy, po czym przedstawił plany i pomysły. Powiedział,

że rurociąg,  a właściwie sieć rurociągów, miałaby przebiegać przez 20 gmin na wschodniej części

Polski.  Sieć  rurociągów  szacowana  jest  na  700  kilometrową  magistralę.  Jej  plan  budowy  to

perspektywa 5 lat. Dodał, że nie ma sensu prowadzenia sieci tam gdzie jej mieszkańcy nie chcą, czy

też  nie  będą  z  niej  korzystali.  Wszystko  będzie  zależało  od  konsultacji  z  mieszkańcami  i  akcji

informacyjnej, które firma przeprowadziłaby. Inwestor liczy na wsparcie miasta w takim kontekście,

aby wskazać gdzie władze planują, czy w przyszłej perspektywie chciałyby przyłączy gazowych. 

Powiedział, że w najbliższych planach jest podpisanie umowy z samorządami: Biała Piska i Mońki. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Poinformował, ze przeprowadził kilka rozmów z przedstawicielami firm i wie, że są w Grajewie firmy

zainteresowane odbiorem gazu ziemnego, do nich należą PEC czy Mlekpol . Dodał, że będzie również

prowadził rozmowy z burmistrzem Kolna. Kontynuując temat dodał, że w perspektywie PEC będzie

musiał szukać rozwiązań, by odejść od spalania węglem. 

Pan Tomasz Cebelinski- Członek Komisji

Zadał pytanie,  ile realnie skorzysta mieszkaniec Grajewa po podłączeniu do gazu ziemnego?

Pan Piotr Buszko-  UNIMOT S.A.

Odpowiedział, że to zależy od specyfiki miasta, długości sieci, poboru, itp.

Pan Tomasz Cebelinski- Członek Komisji

Ad vocem odpowiedział,  że oczekuje efektywnych symulacji  kosztów, stąd też   na tym etapie nie

zagłosuje za budową sieci gazowej w Grajewie( na tym etapie prezentacji danych), ponieważ jak dodał

nauczony pojęciem „efektywność” w innych inwestycjach miejskich – gdzie policzalność tychże jest

wątpliwa ,Dodał, iż ma świadomość, że   sam proces gazyfikacji, technologii przyłącza i budowania

struktury sieciowej – to kwestia pogłębionej fachowej wiedzy.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Przypomniał,  że  temat  jest  znany,  ponieważ  sprawa  gazyfikacji  była  poruszana  10-15  lat  temu

i  wszystko  zależy  od  zapotrzebowania  na  to  medium,  stąd  też  potrzeba  rozeznania  rynku  i

przedstawienia montażu finansowego.

Pan Piotr Buszko-  UNIMOT S.A.

Jeszcze raz odpowiedział, że to zależy to od specyfiki miasta, długości sieci, poboru, itp.

Komisje zapoznały się z prezentacją firmy UNIMOT S.A dot. budowy  sieci dystrybucji gazu

ziemnego, wraz z przyłączami i niezbędnym zapleczem technicznym na terenie miasta

i upoważniły burmistrza do dalszych rozmów w tym zakresie.

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 2-wstrz./



Ad 4./   Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2016”/

/Informacja  stanowi Zał. Nr 4 do prot./.

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu jak wyżej,  następnie powitał  dyrektora Grajewskiego Centrum Kultury

w Grajewie Pana Tomasza Dudzińskiego któremu oddał głos. 

Pan Tomasz Dudziński-Dyrektor GCK

Omówił stan przygotowań do tej imprezy, która będzie miała nieco zmienioną, wyjątkową formułę,

gdyż będzie trwała cały miesiąc tj. od początku czerwca do 3 lipca. Uwiecznieniem obchodów „ Dni

Grajewa 2016” będzie koncert finałowy zespołu ENEJ.

Pan Tomasz Cebeliński - Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem, czy wszystko zostało już dograne pod względem organizacyjnym?

Pan Tomasz Dudziński-Dyrektor GCK

Odpowiedział,  że  jedynie  jest  problem  z  wynajęciem  karuzeli,  ponieważ  brak  chętnych  do

wypożyczenia tych urządzeń. Nie mniej jednak zapowiedział podjęcie działań w kierunku rozwiązania

tej kwestii.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki …...RM

Zasugerował rozważenie innych atrakcji, które przyciągnęłyby mieszkanców.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji/ Prezes Stowarzyszenia LG

Zwrócił  uwagę,  że   w  kalendarzu  „  Dni  Grajewa  2016”  został  uwzględniony  Piknik  Familijny

organizowany przez Stowarzyszenie „ Lepsze Grajewo”, z którym GCK tego nie konsultował.

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Odpowiedział,  że  w zestawieniu  tabelarycznym zostało  wskazane,  że  głównym organizatorem jest

Lepsze Grajewo + GCK.

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

W związku  z  brakiem kolejnych zgłoszeń  do dyskusji  zamknęł  realizację  tego punktu  i  zarządził

głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania.

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację na temat stanu przygotowań do obchodów „ Dni

Grajewa 2016”.

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad i przeszedł do kolejnego

tematu.

Ad 5./   Informacja na temat Funkcjonowania targowiska miejskiego (opłaty targowe)”/

/Informacja  stanowi Zał. Nr 5 do prot./.



Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym

punkcie zabrać głos?

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty...RM

Zapytał się kto postawił budynek blaszany za ogrodzeniem targowicy miejskiej?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że udzieli informacji do najbliższej sesji, po konsultacji z merytorycznym wydziałem

UM.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

Zwrócił uwagę na zbyt wysokie koszty związane ze sprzątaniem targowiska miejskiego – 41.256,00zł.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że należałoby zapytać firmę sprzątającą czyli Spółkę PUK. Nie mniej jednak zwrócił

uwagę, że na koszt składa się również zimowe utrzymanie tego obiektu, w tym usuwanie śniegu.

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

W związku  z  brakiem kolejnych zgłoszeń  do dyskusji  zamknął  realizację  tego punktu  i  zarządził

głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania.

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację na temat Funkcjonowania targowiska miejskiego

(opłaty targowe)” 

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad i przeszedł do kolejnego

tematu.

Ad 6.   /  – procedowanie nad projektami uchwał Rady Miasta skierowanymi przez burmistrza./ 

ad 6a/ - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie    zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej

miasta Grajewo na lata 2016 – 2027/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 6 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

Procedurze  zaopiniowania  poddał  projekt  uchwały  o  którym  mowa  wyżej,  po  czym  zwrócił  się

z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głoś? W związku ze zgłoszeniami otworzył

dyskusję. 

Pan Daniel Purwin- Członek Komisji

Zwrócił się z prośbą o więcej informacji dotyczących przesunięcia środków finansowych w kwocie



10 000 na wykonanie  remontu oświetlenia ulicznego w rejonie przejść dla pieszych w ul. Ełckiej i ul.

Wojska Polskiego.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Poprosiła  o informację dot. realizacji programu” Usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu

miasta Grajewo kwota – 60.529,00zł.

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz

Udzielił  szczegółowych  wyjaśnień  dotyczących  zarówno  obu  zadań  jak  i  pozostałych  ujętych

w przedmiotowym projekcie uchwały oraz następnym powiązanym merytorycznie w sprawie zamian

w budżecie miasta na 2016 rok. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

Zasugerował,  aby  w  kwestii  oświetlenia  ulicznego  skorzystać  z  rozwiązań  zastosowań  przez

Białystok.

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

W związku  z  brakiem kolejnych zgłoszeń  do dyskusji  zamknął  realizację  tego punktu  i  zarządził

głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie

Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027-bez poprawek

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

ad 6b/ - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie   zmian w budżecie miasta na 2016 rok/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 7 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

Procedurze  zaopiniowania  poddał  projekt  uchwały  o  którym  mowa  wyżej,  po  czym  zwrócił  się

z  zapytaniem czy ktoś  chciałby w tym punkcie  zabrać  głoś?  W związku  z  brakiem zgłoszeń  do

dyskusji zarządził głosowanie.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo

na 2016 rok - bez poprawek

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad i przeszła do kolejnego

tematu.

ad 6c/  -  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie    przyjęcia  Miejskiego Programu Wspierania

Rodziny w mieście Grajewo na lata 2016-2018/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 8 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie



Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

Procedurze  zaopiniowania  poddał  projekt  uchwały  o  którym  mowa  wyżej,  po  czym  głos  oddał

sprawozdawcy Pani Teresie Kalinowskiej Kakareko dyrektor MOPS w Grajewie. 

Pani Teresa Kalinowska- Kakareko- Dyrektor MOPS 

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pan Kazimierz Podlaski-  Przewodniczący Obrad

Podziękował  sprawozdawcy,  a  następnie  w  związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził

głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu

Wspierania Rodziny w mieście Grajewo na lata 2016-2018-bez poprawek

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz./

ad 7. /-   Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta./

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Obrad

Procedurze  przyjęcia  poddał  protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  połączonych  Komisji,  który

wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu  zarządził głosowanie

w sprawie jego przyjęcia.

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 16/16 z dnia 26 kwietnia 2016 roku

z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag do treści.

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

ad 8  /- Wolne wnioski i informacje./

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  „Wolne  wnioski  i  informacje”.  Zgodnie  z  prośbą  Pana  Burmistrza

przedstawioną na początku posiedzenia otworzył dyskusję w sprawie wyrażenia opinii dot. udzielenia

wsparcia finansowego w postaci dotacji dla Szpitala Ogólnego w Grajewie. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji 

Przypomniała,  że  w  jej  ocenie  dyrekcja  szpitala  nie  wywiązała  się  ze  swojego  zobowiązania

złożonego  kilka  miesięcy  temu  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  i  nie  przedstawiła  montażu

finansowego tej placówki. Będąc przy temacie stwierdziła, ze zarówno w ojej ocenie jak i innych

mieszkańców wiele zastrzeżeń budzi działalność SOR-u o czym świadczy przykład  odesłanego z

kwitkiem dziecka ze złamaną ręką do Białegostoku gdzie rodzice mieli we własnym zakresie załatwić

transport. Zapowiedziała, że sprawą zainteresuje stosowne służby.

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Z punktu widzenia radnego powiatowego, stwierdził, że jego wiedza jako „szeregowego radnego” jest



na takim samym poziomie jak radnych miasta na temat spółek miasta. 

Komisje z uwagi na to, że dyrekcja szpitala nie wywiązała się ze złożonej wcześniej obietnicy

i nie dostarczyła dokumentów przedstawiających montaż finansowych nie zajęły stanowiska

w sprawie udzielenia dotacji dla tej jednostki. 

Pan Andrzej Mścichowski- Członek Komisji

Poruszył temat dot.  wyposażenia ogrodów działkowych w  pojemniki na odpady. 

Pan Ryszard Chiliński – Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem, dlaczego radni w dalszym ciągu nie odnieśli się do do dwóch wniosków

Zespołu Szkól Miejskich nr 3 w Grajewie w sprawie  przyznania środków finansowych na wykonanie

remontów w tym obiekcie. Dodał, że jeśli komisje nie zajmą się tym tematem to będzie zmuszony

poruszyć go na sesji RM.

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty…...RM

Odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy zwrócił uwagę, że adresatem obu wniosków był  burmistrz,

zaś rada otrzymała je jedynie do wiadomości. Zwrócił również uwagę, że tego typu wnioski powinny

być składane przy konstruowaniu projektu budżetu.

ad 9/-   Zamknięcie Obrad./ 

Pan Kazimierz Podlaski– Przewodniczący Obrad

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia podziękował za

udział, zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:B. Poniatowska                                                                                       

( - Biuro Rady Miasta)                                          

Przewodniczący Obrad

  / Przewodniczący Komisji Budżetu ... ....RM/         

                                                                                                                    Kazimierz Podlaski

                           

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.
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